
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE LENS 1995-1996.  
 
IN MEMORIAM. 
De meest indrukwekkende gebeurtenis van het seizoen 1995/1996 is zonder meer het plotseling overlijden geweest van onze B1-
speler Mickael Dijkgraaf. Zo sta je met hem op het veld en zo sta je bij zijn crematie. Voor Hans en Linda Dijkgraaf was het slechts 
een kleine troost dat er zo veel belangstelling was bij de crematie. Ook van LENS waren veel spelers,ouders en andere 
belangstellenden present. Uit een later kontakt met de ouders bleek dat zij dit zeer gewaardeerd hebben maar het verlies van hun 
Mickey kan dit natuurlijk nooit doen vergeten. 
 
De Jeugdkommissie. 
De jeugdkommissie bestond dit jaar uit vier personen t.w. 
- Edwin Kuik was hoofdleider van de D-jeugd. Lopende het seizoen ging hij ook het damesteam trainen/coachen. Dit is de reden dat 
hij volgend seizoen stopt in de jeugdkommissie. 
- Harry ter Linden was hoofdleider van de F-jeugd. Daarnaast was hij ook trainer van de niet geselekteerden D-jeugd en leider van 
D4. 
- Ruud Vereecken was hoofdleider van de E-jeugd. Bovendien was hij ook begeleider van LENS D2. 
- Paul v.d.Steen was hoofdleider A-B- en C-jeugd wedstrijd- en toernooisekretaris ,scheidsrechterscoördinator,aanspreekpunt voor de 
HVB en andere verenigingen en tevens bestuurslid bij LENS. 
Een te klein aantal mensen in de jeugdkommissie met allemaal meerdere taken. Dit is geen goede zaak. Uitbreiding is dan ook 
beslist noodzakelijk. Gelukkig kregen wij regelmatig steun op de zaterdag van o.a.: F.Grens, J.Muns, J.Taal en diverse vaste 
scheidsrechters. Zonder hun hulp had het zeker niet gelukt. Een zorgelijke zaak voor de hele vereniging. Hopelijk komt er snel een 
oplossing. 
 
De jeugdteams van LENS. 
In de kompetitie kwamen wij uit met 22 teams t.w: 1A,2B,4C en 5D-elftallen alsmede 5E en 5F-zeventallen. Het vinden van leiders 
voor de lagere teams blijft moeilijk. Met vallen en opstaan zijn wij hier uiteindelijk in geslaagd maar ideaal was het zeker niet. Een 
nog groter probleem was het om begeleiders te vinden voor de selektieteams. Ook volgend seizoen lijkt het weer een probleem te 
worden. Zonder (goede) begeleiding is het echt niet te doen. 
 
De resultaten. 
In de JONG LENS kwamen de leiders maar ook de jeugdkommissie uitvoerig terug op de resultaten van de jeugdteams. In het kort 
vermelden wij nog even de belangrijkste resultaten: 
1. Zowel LENS A1 (met moeite) als B1 (heel makkelijk) handhaafden zich in de promotieklas. 
2. LENS C1 was heel succesvol. Naast promotie, middels de derde plaats in poule Cl, naar de nieuw op te richten hoogste landelijke 
C-klasse wist de ploeg van trainer/leider Fred Grens ook de C-een-cup te winnen. Een resultaat om trots op te zijn. 
3. LENS C3 werd als enig team van LENS kampioen terwijl C4 er op doelsaldo net naast greep. 
 
De trainers. 
Het afgelopen seizoen is er door onze jeugdtrainers weer hard en veel gewerkt met onze jeugd. De jeugdtrainers waren: 
A1: Andre de Ket   D1: Ramon.Hageraats 
Bl: Ton 's-Gravendijk   D2: Reno Vorkink 
B2: Piet v.Gils   D3/D4/D5: Harry ter Linden 
Cl: Fred Grens Rene Liotard 
C2: Leo Meeuwisse   E1/E2: Theo Hoefnagel 
C3/C4:Arno v.Blitterswijk   E3 t/m F5:Ruud v.Herp, Peter Hoet, Leo Straub 
 
Keeperstraining. 
De keeperstraining werd dit seizoen weer gecoördineerd door Hans van Rijthoven. Assistentie kreeg hij van Menno Alting, Rob 
Driessen,Andre de Ket en Jacky Sandifort. 
 
Het talent van LENS. 
Het lot van LENS is dat wij onze beste talenten steeds kwijt raken, omdat wij met onze A1 en B1 niet hoog genoeg spelen en omdat 
de faciliteiten (sponsoring en akkommodatie) t.o.v. andere verenigingen ver achterblijven. Deze gang van zaken is alleen te stoppen 
als we met meer mensen ons in gaan zetten voor de jeugd van LENS. Nu is het vaak achter de feiten aan hollen. De overgang van 
de echte talenten naar diverse BVO's mag je natuurlijk nooit tegenhouden. Dat is voor de spelers heel leuk en voor de vereniging 
toch ook wel iets om trots op te zijn. Een bevestiging van het goede werk met de jeugd. Zo gingen aan het eind van dit seizoen naar 
een BVO toe vanuit onze jeugd: 
- Civard Sprockel (C1) naar Feijenoord 
- Dennis Arslan (E1) naar Sparta 
- Cocky v.d.Bosch (D1), Soufiane Bouali (E1),Lourinho Bukman (C1), Michael v.d.Heijden (C1), William Mulder (D1), Akif Sen (B1) 
en Jordi Versteeg (E1) profiteerden allen van de nieuw op te zetten jeugdafdeling bij HFC ADO DEN HAAG.  
De kontakten met de HFC ADO DEN HAAG en Feijenoord verliepen goed. Met Sparta blijft dit echter een groot probleem. Via een 
briefwisseling en gesprekken proberen wij dit ook in goede banen te leiden. Dit is beslist noodzakelijk voor de spelers, omdat vaak 
meerdere BVO's aan deze spelers trekken. 
 
De Haagse Jeugd. 
Natuurlijk hadden wij ook dit jaar weer enkele talenten bij de Haagse Jeugd spelen. Het waren: 
- Lourinho Bukman (C1), William Mulder (D1) en Civard Sprockel (Cl). 
Het kontakt met de HVB (Frans de Kat) verliep goed.  
 



De toernooien. 
Helaas kreeg niet ieder LENSteam een thuistoernooi. De oorzaak lag niet bij ons want in oktober waren alle toernooien al rond. 
Helaas belden er in januari twee verenigingen af voor ons E3/-E4/E5 toernooi. Aangezien het om verenigingsbekers ging waren we 
genoodzaakt om twee verenigingen te vinden die met drie teams konden komen. Dit lukte helaas niet. Ook F5 kreeg geen 
LENStoernooi, omdat dit team pas laat werd geformeerd. Toch is ieder team bij de toernooien aan zijn trekken gekomen, omdat wij 
zeer veel uittoernooien accepteerden. Een domper op het geheel was het slechte gedrag van ons Al en B1 op ons eigen 
Paastoernooi. 
 
Nevenaktiviteiten. 
De nevenaktiviteiten voor de jeugdafdeling staan de laatste jaren op een (te) laag pitje. Dit komt omdat ook hier geen man/ 
vrouwkracht voldoende voor is. Dit is heel jammer want o.a. de herfstweek is al enkele jaren niet meer georganiseerd. Nu zijn de 
teams afhankelijk van de leider of er extra aktiviteiten worden georganiseerd of niet. Dit is geen goede zaak. Gelukkig werd er wel 
een Sinterklaasfeest voor de F-klassers georgani-seerd alsmede enkele bingo's voor de jeugd. Natuurlijk was ook de playbackshow 
weer zeer geslaagd en de sport/speldag in het kader van ons 75-jarig jubileum was ook een succes. Toch zullen wij de jeugd naast 
voldoende voetbal ook meer nevenaktiviteiten moeten gaan bieden om de concurrentie met andere verenigingen het hoofd te 
kunnen blijven bieden. De instroom bij de E- en F-jeugd blijft toch weer iets achter mede door de geringe neven-aktiviteiten. 
 
Afsluiting seizoen 1995/96. 
Natuurlijk gingen een groot aantal teams weer op stap t.w. 
- B1 naar Frankrijk. - D2 naar Denemarken 
- Cl naar Belgie/Limburg - D4 naar Limburg 
- C2 naar Limburg - E1 en E2 naar Limburg - D1 naar Duitsland 
Alle reisjes waren zeer geslaagd te noemen. Natuurlijk zijn de teams hier ook weer afhankelijk van het initiatief van de leiders. 
Bovendien moeten het vervoer en de financiën te regelen zijn. 
 
Kaderprobleem ook bij de jeugd 
Ook het afgelopen seizoen is er weer veel gedaan met onze jeugd. Het aantal vrijwilligers uit de vereniging en met name uit onze 
seniorenafdeling wordt echter steeds kleiner. Selektiespelers zijn jammer genoeg niet meer te porren om een jeugdteam te trainen 
en/of te leiden. Hoe we deze passiviteit kunnen doorbreken is een vraag waar wij de oplossing nog niet voor weten. Steeds vaker 
moeten wij buiten de vereniging gaan zoeken en dat zijn vaak niet de goedkoopste oplossingen. We hopen dat het projekt LENS 
2000 een positieve uitwerking zal hebben voor o.a. het kaderprobleem binnen de jeugdafdeling van LENS. Zoveel doen met zo 
weinig menskracht is niet lang meer vol te houden. Dat moeten veel meer LENSers zich nu echt gaan realiseren. Of, en hoe LENS 
het jaar 2000 zal halen hangt echt af van het oplossen van het kaderprobleem. 
 
Tot slot  ................................. BEDANKT. 
Rest mij om bij deze nogmaals alle vrijwilligers te bedanken voor hun inzet in het afgelopen seizoen. We hebben natuurlijk lang niet 
alles vlekkeloos gedaan maar wel altijd de intentie gehad om dit te doen. Na de vakantie gaan we starten aan het seizoen 
1996/1997 en wie bovenstaande goed gelezen heeft weet dat er ook dan weer heel veel werk te doen is met de jeugd van LENS. 
Doet U ook mee ??? Nogmaals bedankt. 
 
Namens de jeugdkommissie  
Paul v.d.Steen  
Jeugdsekretaris 
 
Jaarverslag redaktie LENS-revue 1995-96 
 
WANT WIJ HADDEN : 
- naast de diverse kommissies, U, trouwe reporters met uw verslagen en u LENS-ers, die er voor zorgden dat uw redaktie aan zijn 
nieuws kwam. 
- chef van de LENS-huisdrukkerij en stickeraar Tinus van Zilfhout voor het betere druk- en plakwerk. 
- de LENS woensdagochtendklub met het vergaren, invouwen, nieten, bundelen en aanleveren bij Adrepak. 
De stille kracht achter de LENS-revue bestaat al jaren, naast de dames Inge v.d. Berg en Marian Houtman uit de heren Lou de Boer, 
Nico de Groot en Tinus. Het geheel staat onder de bezielde leiding van captain Joop Willems. 
 
Tevens bedanken wij onze sponsors 
ADREPAK voor het o.a. leveren tegen kostprijs van het papier, drukken van de zondagwedstrijdkrant en het aanbieden van de 
LENS-revue bij PTT-post 
HAFO voor het ter beschikking stellen van de foto's van de "Speler van de week". 
 
Eénenveertig nummers en de bekende 'JONG-LENS revue' vielen weer op de mat of in de brievenbus. Een record derhalve, waar 
wij best wel trots op zijn, want welke vereniging doet ons dit na ? Ruim 300.000 afdrukken gingen door de drukpers, ruim 150.000 
vel papier werden door de handen van onze woensdagochtendklub vergaard, die daar weer zo'n 23.000 nietjes in deden. Dit is bijna 
1000 kilo (!) LENSrevue aan onze leden.... 
Echter de kosten, welke met het verschijnen van zoveel nummers met zich meebrengen, drukken zwaar op onze begroting. 
Het Bestuur heeft in de afgelopen ALV besloten om komend seizoen met de redaktie rond de tafel te gaan zitten en te brainstormen 
of deze kosten op de één of andere, voor iedereen aanvaardbare manier terug te dringen zijn. 
Dat we niet op de oude voet doorgaan is zeker, maar wordt het een mededelingenblad?  

- gaat de revue om de 2 weken verschijnen?  
- geen verslagen meer?  
- pas vrijdags in de bus?  



- informatie via INFOTHUIS? 
We weten het echt nog niet; het blijft koffiedik kijken. Maar voor de kwaliteit staan wij als redaktie in!! 
 
ALBERT MILTENBURG & CEES ALTING 
 
JAARVERSLAG SENIOREN ZATERDAG 1995-96 
 
Het seizoen '95 - '96 was voor de Zaterdagafdeling wederom geen seizoen om over naar huis te schrijven. De verwachting, dat het 
voor deze afdeling moeilijk zou worden, is helaas uitgekomen. Geen doorstroming van jeugd en/of nieuwe leden waren hier mede 
debet aan. Er kon nog maar met 1 elftal aan de competitie worden deelgenomen. Het elftal werd ingedeeld in de 2e klas HVB. 
 
De trainingen. 
De trainingsavonden,maandag en woensdag,werden niet in groten getale bezocht. Meestal waren dezelfde spelers aanwezig. 
Gerard Sinke (oud speler Lens Za) was aangezocht om zich met de coaching bezig te houden. Hij en Wim Klunnen verzorgden 
meestal ook de trainingen. 
 
De resultaten. 
Door het niet veelvuldig komen trainen vielen de resultaten vanzelf sprekend ook zwaar tegen. Er werden slechts 11 wedstrijdpunten 
behaald. Hierdoor eindigde het elftal op een lle plek in een poule van 12 clubs. 
 
Verwachting seizoen '96 - '97. 
Voor het seizoen '96 -'97 zijn de verwachtingen nog steeds niet hoog gespannen. Aktiveren van de Zaterdagafdeling in welke vorm 
ook, zal een eerste vereiste zijn. Ondanks deze negatieve vooruitzichten gaat deze afdeling het seizoen '96 -'97 met de echte kern 
"oud Lensers" in de 5e klas KNVB, er een sportief/gezellig seizoen van maken. 
 
Senioren Zaterdag  
Jan Ham 
Wedstrijdsecretaris. 
 


